
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów
Rady Miasta Luboń

z dnia 25 stycznia 2012roku.

Obecność zgodnie z listą obecności [ zał. nr. 1 ]

Porządek posiedzenia : Rozpoczęcie komisji godz 17.00

1.Omówienie autopoprawek Burmistrza Dariusza Szmyta do budżetu na rok 2012.
2.Omówienie projektów uchwał.
3.Przedstawienie opinii Przewodniczących pozostałych Komisji na temat projektu budżetu na 
rok 2012.

Ad.1.Przewodnicząca Komisji Małgorzata Matysiak rozpoczęła spotkanie przywitaniem Burmistrza 
Dariusza Szmyta, Burmistrza Mariana Walnego oraz p.Skarbnik -Teresę Soche.Powitała również 
przybyłych przewodniczących pozostałych komisji. Skarbnik Miasta p.Socha omówiła wszystkie 
autopoprawki Burmistrza 
Radny Dariusz  Walczak  zadał  pytanie  dotyczące  różnic  w finansowaniu  klubów piłkarskich  w 
Luboniu.
Burmistrz Dariusz Szmyt stwierdził iż finansowane są podobnie niemniej jednak należy poczekać 
do marca gdyż nastąpi przeszacowanie budżetu i te małe różnice zostaną wyrównane.

Przewodnicząca  Komisji  Małgorzata  Matysiak  poprosiła  o  opinie  poszczególnych 
Przewodniczących komisji;

Komisja Ochrony Środowiska - pozytywnie zaopiniowała , złożyła wniosek o kwotę 60 tyś zł na 
budowę separatora .

Burmistrz Marian Walny zapewnił iż te środki są zabezpieczone w budżecie na tę inwestycje.

Komisja Organizacyjno Prawna - pozytywnie zaopiniowała

Komisja Komunalna - pozytywnie zaopiniowała

Komisja Sfery Społecznej - pozytywnie zaopiniowała

Przewodnicząca  Komisji  Małgorzata  Matysiak  po  wysłuchaniu  opii  wszystkich  komisji  podała 
projekt Budżetu na rok 2012 głosownio, 

za pozytywnym zaopiniowaniem 6 głosów
0 przeciw
2 wstrzymujące się ( Radni ; Dworaczyk, Okupniak)

ad  .2  Opiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  udzielenie  Spółdzielni 
Mieszkaniowej  w  Luboniu  bonifikaty  od  opłaty  z  tytułu  przekształcenia  prawa  użytkowania 
wieczystego w prawo własności .
Radny Dariusz Walczak zadał pytania dotyczące 

1. uzupełnienia czy płatność ma być jednorazowa czy tez rozłożona na raty.
2. Jaka będzie różnica dochodów w budżecie Miasta po udzieleniu bonifikaty

Burmistrz stwierdził iż jest to skomplikowane liczenie i nie jest wstanie dzisiaj odpowiedzieć.
Natomiast opłata będzie wniesiona jednorazowa.

Protokół nr 18/2012



Radny Adam Dworaczyk zadał pytanie jaka to jest część Spółdzielni Mieszkaniowej
Burmistrz odpowiedział iż nie jest to wielki obszar chodzi głównie o drogę na tej działce.

Radny  Dariusz  Walczak  zauważył  iż  tworzymy  precedens  który  można  będzie  w  przyszłości 
wykorzystać i kto wie kiedy pojawia się następni by uzyskać bonifikatę.

Opiniowanie  Apelu  Rady Miasta  w sprawie  zapewnienia  jednostkom samorządu  terytorialnego 
udziału w dochodach publicznych odpowiednio do przypadających im zadań.

Radny  Adam  Dworaczyk  stwierdził  iż  Apel  ten  jest  zbyt  mało  rozbudowany  roszczeniowo 
ponieważ  nie  uwzględnia  wielu  niejednokrotnie  poważniejszych  zadań  przypadających  na 
samorząd bez zabezpieczenia finansowego przez nasz Rząd.

Burmistrz zauważył iż chodzi tu bardziej o solidarność samorządów i jest pełen obaw czy ten apel 
przyniesie jakiś skutek lecz uważa że w ramach tej solidarności apel jest godny poparcia.

Przewodnicząca Komisji  Małgorzata  Matysiak podała głosowaniu Apel Rady Miasta  w sprawie 
zapewnienia jednostkom samorządu terytorialnego udziału w dochodach publicznych odpowiednio 
do przypadających im zadań.

Za 6 głosów
przeciw 0 głosów
wstrzymało się 2 głosy
Przewodnicząca Komisji Małgorzata Matysiak podała głosowaniu protokół nr

za 6 głosów 
wstrzymało się 2 głosy
przeciw 0 głosów

Przewodnicząca Komisji Małgorzata Matysiak zakończyła posiedzenie.

Zakończenie komisji o godz. 19.30

………………………………… .. …………………………………………… 
Sekretarz (Jakub Mączkowiak) Przewodnicząca (Małgorzata Matysiak)


